



## Styrelsemöte

Tid 2012-02-01

Plats Klubbstugan i Grötvik

Närvarande Sven Palmkvist (ordf.)  
Bo Larsson  
Thomas Larsson  
Claes Magnusson  
Johan Sölve  
Gösta könig  
Kai Adolfsson (delvis)  
Peter Jonsson  
Joakim Stare  
Clas Löfqvist (adjungerande)

Distribueras till Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokollet från den 2011-12-07 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Vi har cirka 215tkr i kassan, den nya värmaren i klubblokalen kostade 16tkr och är ej betald.

### §4 Debitering 2012

Hyrorna för kommande säsong är på väg att skickas ut, förfallodag den 29/2.

### §5 Stormskador, samverkan med Tekniska kontoret

Tekniska kontoret har varit och besiktigat vinterns stormskador i hamnen den

31/1. Kommunen håller i kontakterna med entreprenörerna som skall åtgärda skadorna, åtgärderna skall ske i samråd med Clas-O och vara klart i april, vi betalar max 5 basbelopp. Clas-O har gjort en rapport om vinterns stormskadorna som bifogas protokollet.

#### **§6 Kvarliggande båtar?**

De båtar som ligger kvar i vattnet har Clas-O kontroll på, han har kontaktat ägarna.

#### **§7 Inre hamnen. Krav från Trottabergs samfällighet om högre hyra**

Kommunen har erbjudit Trottabergs samfällighet 15 000sek per år fram till 2020. Samfälligheten återkommer till kommunen.

#### **§8 Arbetsplan för 2012. Förberedelser till verksamhetsplan**

Stormskadorna kräver ett stort engagemang, Clas-O önskar dubbla flöten till bommarna på brygga 5, Flytbryggan i inre hamnen, brygga 4 behöver renoveras nästa vinter. Clas-O kollar vad ny beläggning på brygga 2 skulle kosta.

#### **§9 Årsmöte 24 mars**

Styrelsen tar upp ökade kostnader för stormskador.

#### **§10 LOVA-ansökan**

Lova-ansökan inlämnad, besked i mars.

#### **§11 Skanning gamla protokoll**

Styrelsen funderar till nästa möte om styrelseprotokollen skall skannas in på hemsidan.

#### **§12 Värme i klubbhuset**

Ny luft/luftvärmare installerad och den fungerar bra.

#### **§13 Småbåtshamnutredningen, reviderad rapport, bifogas**

Småbåtsutredningen är välgjord och det är bra att en ny detaljplan skall tas fram. Vi har möjligheten att vara med och påverka, beslut tas i Tekniska nämnden den 2/2.

#### **§14 Föredrag våren 2012**

Lyckat föredrag av Johan Sölve den 24/1, 24 deltagare på mötet. På onsdag den 8/2 nytt föredrag av Ann och Janolof Markow och den 29/2 Stangenberg.

#### **§15 Båtmässan, gemensam resa med HSS**

Dåligt intresse för resa till båtmässan, GSS resa inställd.

**§16 Segeltävlingar 2012**

Johan har läget under kontroll, ett flertal engagerade i arrangemangen. Eventuellt blir det festligheter i samband med seglingen i Tylöbäck.

**§17 Ev. ändrad sammanträdesdag 7/3**

Styrelsen beslutade att flytta nästa möte den 7/3 till tisdagen den 6/3 kl. 18.30.

**§18 Rapporter**

- Clas-O vill träffa bryggvärdarna för att planera arbetsdagar
- Ev. skickas kallelse till arbetsdagar och isättning av bommar tillsammans med fakturan.
- Clas-O vill att vaggor bara flyttas till nya hamnplanens bakre del och inte upp på långvården.

**§19 Övrigt**

- Grötvikshamns 50-års jubileum, eventuellt ordnas en fotoutställning och med en föredragshållare som berättar om hur föreningen startade i samband med Spangenbergseglingen den 18/8.
- Gösta och Peter går över lösa spikar som sticker upp på bryggorna i innerhamnen.

**Avslutning**

Nästa möte hålls 2012-03-06 kl.18:30 i klubbhuset. Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet**

**Justerat**

**Joakim Stare**

**Sven Palmkvist**

## **Reparationer av stormskador Dec – Jan 2011 – 2012.**

### ***Inner hamnen.***

Brygga 1-3: Många bommar har hamnat i vattnet. Elledning och eluttag måste kontrolleras och ev. åtgärdas. Underhålls reparation av bommar på brygga 2 – 3 enl. tidigare planering (GSS).

Brygga 4: Bryggan är i dåligt skick, ytterligare skador har orsakats av stormarna och högt vatten stånd. Reparation måste utredas vidare men vi får vänta till nästa vintersäsong.

### ***Yttre hamnen.***

Brygga 5: Första delen närmast bryggkaféet svårt skadat (bild 196, 197, 200, 201). Ett elskåp totalskadat, elledningen måste repareras och kontrolleras utmed hela sträckningen. En stor del av träbryggan bortspolad. Hammarbandet skadat och måste repareras längs hela bryggan. Sten och block utmed hela körbana. (GSS) Underhållsreparation av bommar.

Mastkranen: Bryggan har lossnat från underlaget och måste säkras. Vatten ledningen avsliten.

Brygga 6 o 7: Elskåpen varit under vatten.

Brygga 8: Hammarbandet utmed utsidan löst, måste säkras. Elledningarna måste kontrolleras. (bild 212)

Brygga 9: Trä bryggan har lossnat från underlaget och vissa delar har slitets loss och spolats bort. (bild 204, 205, 206). Elledningarna måste kontrolleras.

Brygga 10: Bryggan reparerades grundligt 2008. Konsoler och hela trädäcket byttes ut. Större delen av trädäcket har slitets loss, ett elskåp har hamnat i vattnet, en elstolpen har skadats. Hammarbandet har utrustning för förtöjningar av fören när båten ligger med akterförtöjning. Samtliga bommar har bärgats ur vattnet. (bild 209, 210, 211).

Toaletten: Ventilations huv skadad.

Uppställda båtar: 2 båtar på parkeringsplatsen vid bryggcaféet har stöt ihop när den ena båten snurrat. Skador på båtar samt ena båtens ställning. Skadorna regleras via ägarnas försäkring.

Övrigt: Rampen: Skarven mellan cementen och asfalten har eroderat och behöver repareras. Inseglingrännen mätes 31/10 2011 och var då ok med ett insegling djup på ca 2,5m. Bilaga 1.



## Styrelsemöte

Tid 2012-03-06

Plats Klubbstugan i Grötvik

Närvarande Sven Palmkvist (ordf.)  
Bo Larsson  
Thomas Larsson  
Claes Magnusson  
Johan Sölve  
Gösta könig  
Kai Adolfsson  
Peter Jonsson  
Joakim Stare  
Clas Löfqvist (adjungerande)

Distribueras till Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokollet från den 2012-02-01 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Vi har cirka 812tkr i kassan, ytterligare 140tkr kvar att fordra på förfallna båtplatshyror.

### §4 Debitering 2012

Debitering har gått ut, se ovan.

### §5 Stormskador, samverkan med Tekniska kontoret

Kommunen har gjort en ramupphandling med Jonab som fått uppdraget att

åtgärda stormskadorna. Clas-O har gått igenom med Jonab, skadade bryggor byts ut mot gallerdurk. Muddringen, 400m<sup>3</sup>, kommer att kosta ca 150tkr och eventuellt ingår den i kostnaderna för stormskadorna som kommunen står för. Clas-O har haft en träff med bryggvärdarna och den 14 april är utsedd till arbetsdag samt bomisättning. Vattnet kommer eventuellt kopplas på vecka 10.

## §6 Muddring 2012, info.

Muddringen pågår.

## §7 Årsmöte den 24 mars

Handlingarna till årsmötet är distribuerade till styrelsen för kommentarer, inga motioner inkomna. Styrelsen kommer ta upp en diskussion om decimeter priset samt eventuella vintarplatskostnader för att täcka eventuella stormskadekostnader. Önskemål är en intäktshöjning med ca 20%. Beslut tas på höstmötet.

## §8 Småbåtshamnutredningen, lägesrapport

Kommunstyrelsen har haft sammanträde och beslutat att skicka utredningen om kolbrottet till verksamhetsberedning, detta kan mynna ut i en ny detaljplan. Trottagssamfälligheten har fått ett bud på 20tkr för resterande tid av avtalet.

## §9 GSS 50 år, Tillsättande av kommitté, datum, former, budget mm

Sommarfesten brukar vara första lördagen i juli, i år blir det den 7 juli. Styrelsens förstahandsförslag för GSS 50 årsjubileum är den 7 juli och som reserv blir den 18 augusti. Jubileumet består av ett upplägg på 4-5 programpunkter med inriktning på historiken, ett program på ca 2-3 timmar med start vid 3-tiden och där efter grillning. Grannklubbarna blir inbjudna. Arbetsuppgifterna har fördelats inom styrelsen enligt följande:

**Bilder och kollage:** Kaj och Johan

**Föredrag:** Sven och Joakim

**Musik:** Peter och Gösta (Obs ej dansbandsmusik)

**Mat:** Clas-O och Claes M

**Tält, stolar och bord:** Thomas och Bosse

**Budget:** Bosse

## §10 Vårens föredrag

Vårens föredrag har varit uppskattade, tyvärr lite få åhörare. Johan har skött engagemanget på ett mycket bra sätt.

## §11 Rapporter

- Clas-O är på plats tisdag till fredag fram till 1 november.
- Clas-O har investerat i en lapptopp inkl. officeprogram.
- Medlemsregistret har flyttats över till den nya datorn, Johan kollar upp med SBU om det går att länka samman bryggregister och

- vaktlista med medlemsregistret.
- Sven och Bosse tar en diskussion med Clas-O om det krävs extra arbetstid för arbetet med dessa register.
- Etiketter beställda, förslag att styrelsen delar ut dessa till medlemmarna en lördag.
- Trekanten får bli trailerparkering, vaggor skjuts bak till bakkanten på nya uppställningsplatsen, Clas-O skyltar upp efter behov.
- Städning och flytt av vaggor den 10 maj då städas även långvården, korvgrillning 18.00. Clas-O ringer Hem och kollar hur vi skall sortera skräpet.
- Styrelsen beslutade att köpa in nya pontoner för ca 35tkr.

## §12 Övrigt

- Bosse delade ut ett förslag på budget för kommande säsong som skall redovisas på årsmötet, styrelsen godkände förslaget med ett tillägg på 35tkr för pontoninköp. Revisorerna har fått in fjolårets siffror.
- Styrelsen beslutade att lägga in styrelseprotokollen på hemsidan efter det att de justerats.
- Vaktlistan inte klar ännu, hänger ihop med nya registret.
- Önskemål om att få in en uppdatering av medlemmarnas mailadresser.
- I år är det tredje året som bryggcaféet drivs, avtalet går ut efter detta år. Styrelsemedlemmarna funderar på hur och om avtalet skall förlängas.

## Avslutning

Nästa möte hålls 2012-04-04 kl.18:30 i klubbhuset. Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet**

**Justerat**

**Joakim Stare**

**Sven Palmkvist**







## Styrelsemöte inklusive konstituerande styrelsemöte

Tid	2011-04-04
Plats	Klubbstugan i Grötvik
Närvarande	Sven Palmkvist (ordf.) Bo Larsson Thomas Larsson Kai Adolfsson Peter Jonsson Claes Magnusson Johan Sölve Joakim Stare Clas-O Löfqvist (adjungerande)
Distribueras till	Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

- Det beslöts att dagens protokoll skall föras av Joakim Stare
- Det beslöts att firman tecknas av ordförande Sven Palmkvist och Bo Larsson var för sig.
- Styrelsen beslutar att konstituera sig enligt följande:  
Ordförande: Sven Palmkvist  
Kassör: Bo Larsson  
Sekreterare: Joakim Stare

Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokollet från den 2012-03-06 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Drygt 830 tkr i kassan, ytterligare obetalda hyrorna på 40 tkr för 2012 återstår att driva in.

### §4 Fördelning av styrelsearvode

Styrelsearvodet är enligt beslut på årsmötet ett basbelopp som fördelas enligt föregående års procentsatser.

**§5 Muddringskostnader**

Kommunen har beslutat att kostnaderna för muddringen som utförts på grund av stormarna under vintern går in under samma självrisk som övriga stormskador.

**§6 Stormskador, pågående reparationer**

Clas-O rapporterade läget på reparationerna av stormskadorna. Reparationerna bör vara klara under v16, el och vatten kan dröja ytterligare någon vecka.

**§7 Reflexioner från årsmötet 24 mars**

Årsmötet avlöpte i positiv anda.

**§8 GSS 50år, Diskussion kring jubileet**

Planering inför firandet av GSS 50årsjubileum pågår. Styrelsen diskuterade ett förslag att anordna en ”kul” segling, blåsa liv i Grötseglingen. Tid för evenemanget 15.00 -18.00 med start för seglingen 13.00, anmälan på hemsidan. Inbjudan till jubileet skickas ut i samband med vaktlistan.

**§9 Kommande taxejusteringar**

En höjning av decimeterpriset med 20% samt en kostnad för vinteruppläggningsplatser skulle ge en intäktsökning på ca 150 – 200tkr. Sven och Bosse tittar på ett förslag som skall presenteras på höstmötet.

**§10 LOVA ansökan. Ev. besked från länsstyrelsen**

Vi har fått ett bidrag på 101tkr av länsstyrelsen på vår LOVA ansökan. Vi får stå för 100tkr själva, Clas-O tar kontakt med entreprenör.

**§11 Rapporter**

- Clas-O vill ha semester v26 och v32, Claes M går in som vikarie. Städning lördag, söndag och måndag toaletter samt klubbhus, Clas-O tar kontakt med entreprenör.
- Namn att kontakta på de killar som ställer upp när medlemmar inte kan gå sin vakt finns på hemsidan. Styrelsen beslutade att höja avgiften för utebliven vakt från 1000kr till 1500kr samt att rekommendera de som ställer upp och övertar medlemmars vakt att ta 700kr för en natt.
- Bommen till sjösättningsrampen är stängd efter påsk, styrelsen kommer att sitta och dela ut klisterdekaler enligt följande 14/4 Kaj och Thomas, 21/4 Clas M och Joakim, 28/4 Sven och Gösta.
- Vi behöver skriva ett kontrakt med 2,4-seglarna, de skall ha enskilda avtal och betala samma taxa som övriga landplatser. Clas-O har tagit fram ett förslag från SBU som delades ut för genomläsning och beslut nästa möte.

**§12 Övrigt**

- Jolleseglingar på torsdagar 18.00 med en vuxen som kör följevåt.
- Angående försäkring för jolleseglarna. Klubben har en grundförsäkring via SBU, förövrigt får var och ens olycksfallsförsäkring gälla.
- Johan kollar om vi kan få aktivitetsstöd via SBU eller från något annat håll.

**§13 Avslutning**

Nästa möte hålls 2012-05-02 kl. 18.30 i klubblokalen.

Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet**

**Justerat**

**Joakim Stare**

**Sven Palmkvist**



## Styrelsemöte

Tid	2011-05-02
Plats	Klubbstugan i Grötvik
Närvarande	Sven Palmkvist (ordf.) Bo Larsson Thomas Larsson Kai Adolfsson Peter Jonsson Claes Magnusson Johan Sölve Clas-O Löfqvist (adjungerande)
Distribueras till	Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Det beslöts att dagens protokoll skall föras av Johan Sölve. Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokollet från den 2012-04-04 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Drygt 870 tkr på banken varav 76 tkr är förskott från LOVA-bidraget. Kontantkassan uppgår till 14 tkr.

### §4 Stormskador, pågående reparationer

Det mesta av arbetena med renovering av bryggor efter stormskadorna är klart, elarbeten och vattenledningar är kvar. Reparation av mastbryggan som lossnat har inte påbörjats. Hamninloppet verkar ha sandat igen lite, vi håller situationen under bevakning.

### §5 Sjösättningar

Många båtar är kvar på land men sista sjösättningen den 5/5 ser ut att bli välbokad.

**§6 Vaktlistan**

Många fick fel telefonnummer på grund av missöden vid överföring från tidigare år. Korrigerad vaktlista finns på hemsidan.

**§7 GSS 50 år. Lägesrapport jubiléet.**

Jubileumsfirande den 7/7. Skallkroken kommer att segla årliga Hönsaseglingen den dagen, detta år med målgång i Grötvik så att de kan delta vid festligheterna. Kallelse till jubileumsfirandet skickas ut per mail och SMS samt anslås och läggs på hemsidan. Brevutskick till de som inte har registrerat mailadress eller mobil.

**§8 Kontrakt med 2.4 seglarna. Kontraktsförslag utdelat vid förra mötet.**

Nuvarande båtplatsavtal justeras för att fungera även för landplats samt kompletteras med reglerna för båtplatsöverlåtelse.

**§9 Långvården, parkering, städning, mm**

Vaggor samlas närmast skogen på stora båtupställningsplanen. Container för brännbart ska tas hit för att kasta skrotbåtar på långvården som ingen vill kännas vid.

**§10 Spolplattan**

Förskott på LOVA-bidraget har betalats ut till GSS. Arbetet ska påbörjas snarast. Spolplattan blir placerad på hamnplanen närmast mastbryggan.

**§11 Reskontrat**

Samtliga båtplatsfakturor utom två har blivit betalda, dessa två ska få brev om att båtplatser förverkats

**§12 Nytt kontor**

Livbojens stuga står på GSS/kommunens mark utan avtal. SSRS har för avsikt att ta över stugan men det finns ingen lösning på var den ska stå. Diskussion pågår.

Det finns möjlighet för GSS att köpa ett nytt kontor i form av ett demonstrationsrum från Tylöhus för ca 10000 kr.

Lv6 gör anspråk på den båtplats som de tidigare disponerat enligt ett avtal med kommunen för 50 år sedan. Enligt skiss i avtalet är dock den aktuella platsen belägen på sjöräddningskajen framför sjöräddningsbåtens plats, vilket inte accepteras av Lv6. Diskussion pågår.

**§13 Aktiviteter och annat inför och under sommaren**

Städning under sommaren har avtalats med Bertil Sandvall. Sommarvikarie för hamnkaptenen löses med Claes Magnusson

#### **§14 Studiebesök vid nästkommande möte, 2012-06-13? Lämpligt mål?**

För nästa möte den 13 juni vilket är sista mötet inför sommaren ska undersökas möjligheten att hålla detta i Torekov för att samtidigt göra ett studiebesök i deras hamn.

#### **§15 Övrigt**

- Epostregistreringar - formulär finns nu på hemsidan och registreringar trillar in. Registreringarna tas om hand manuellt av Johan och förs in i medlemssystemet.
- Beslutades enligt Johan föreslog att bommen ska kunna öppnas genom att medlemmar med båtplats kan skicka ett SMS. Johan genomför detta.
- Beslutades att påminnelse om vaktgång skickas automatiskt per SMS dagen före.
- iPhone ska köpas in för att kunna ta emot kortbetalningar med iZettle-kortläsare.
- Webbkamera innerhamnen har av allt att döma blivit stulen. Den ska ersättas och annan placering undersöks, förslagsvis på samma ställe som den befintliga webbkameran. .
- Segling - Program för Hallandsseglingen föredrogs och godkändes.

#### **§16 Clas rapporter**

- Clas avser att gå på en kurs i SBU's medlemssystem på VKBF i Långedrag
- Uthyrningen i hamnen är i stort sett klar

#### **§17 Mötets avslutande**

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet**

**Justerat**

**Johan Sölve**

**Sven Palmkvist**



## Styrelsemöte

Tid	2012-06-13
Plats	Klubbstugan i Grötvik
Närvarande	Sven Palmkvist (ordf.) Bo Larsson Claes Magnusson Johan Sölve Gösta könig (delvis) Kai Adolfsson Joakim Stare Clas Löfqvist (adjungerande)
Distribueras till	Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokollet från den 2012-05-02 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Vi har cirka 840tkr i kassan + 15tkr i handkassa. Självrisk stormskador, spolplatta och styrelsearvode skall betalas.

### §4 GSS 50 år, lägesrapport jubileet

Sven har gjort ett förslag till program. Styrelsen beslutade att det skall säljas biljetter på förköp för tillställningen, pris 200kr inkl. mat och en öl/vin. 100kr för barn. Besked före 5/7.

- Patrik Ljunggren intervjuar äldre medlemmar om historiken.
- Grötseglingen, se hemsidan.
- Clas-O är serveringsansvarig och Johan kollar upp tillstånd för

servering.

- Kaj kollar om det finns gamla bilder på hamnen mm.
- Tält, stolar och bord preliminärbokade.
- Sven skriver inbjudan till granklubbarna.
- Johan skriver in inbjudan på hemsidan.
- Peter ordnar musiken, vi hyr anläggning tillsammans med tält.
- Avstämningsmöte den 2/7 kl. 18.30 i klubblokalen.

## §5 Kontrakt med 2.4 seglarna

Kontraktet är utskickat till 2.4seglarna och fakturor har gått ut.

## §6 Uppställningsplatser för trailers 2012.

Clas-O har kontroll på läget, till uppställningsplatser utnyttjas nya uppläggningsplanen samt långvården. Diskussion om vi skall flytta sjösättningsbommen till vägen påbörjades utan att styrelsen tog något beslut. Kaj tar upp med stugföreningen om att röja för parkering för stugägarna uppe på långvården mot stugorna, medlemsparkering på nya stora planen, Clas-O ordnar med skyltning.

## §7 Ny flaggstång framför klubbhuset

Styrelsen beslutade att Claes M tar kontakt med ett snickeri för att tillverka en ny flaggstång, budget max 25tkr.

## §8 Ny information angående spolplattan.

För att klara miljökraven krävs kolfilter, trekammarbrunn är inte tillräckligt. Styrelsen beslutade att bygga själva spolplattan och avvakta med vattenreningen tills det att vi vet hur kraven skall uppfyllas. Clas-O och Sven kollar vidare.

## §9 Lägesrapport angående uthyrning, vakthållning mm.

De flesta platser är uthyrda. Vakthållningen har fungerat lite dåligt men Clas-O har fakturerat fem stycken medlemmar som uteblivit från sin vakt och nu verkar det fungera, vi fakturerar månadsvis. Kaj får i uppdrag av styrelsen att kolla upp att rätt båtägare står för rätt plats.

## §10 Kontakter med kommunen

- Båtplatsen som försvarsmakten fått är den på nocken brygga 8, detta gäller för 2012, sen får ny diskussion föras.
- Klubben har diskuterat Livbojens bod med kommunen, Sven skickar in en skrivelse.
- Diskussionen om kolbrottet ligger hos kommunen.

## §11 Nytt Kontor

Sven har sökt bygglov för uppsättning av det nya kontoret, Clas-O kollar med Tolarpans bygg.



**§12 Aktiviteter och annat inför och under sommaren**

Allt verkar ok inför sommaren, jolleseglingarna på torsdagar är igång.

**§13 Studiebesök vid nästkommande möte, 2012-09-05, Torekov.**

Studiebesök i Torekov beslutad. Detaljer i kallelsen.

**§14 Övrigt**

- Skyltar utreds vidare.
- Clas-O beställer en skylt till hamninloppet med text ”Varning för sanddrift” samt kompletterar med symbol för ”Gästhamn”.
- Johan har gjort ett båtplatsregister som är lättuppdaterat. Styrelsen beslutade att han skall få någon form av rimlig ersättning för sitt arbete.
- Båtplatskostnaden byggs upp på bom och decimeterpris samt obligatoriskt medlemskap. Bosse, Sven och Claes M tar fram ett förslag på höjda avgifter.

**Avslutning**

Nästa möte hålls 2012-09-05 kl.18:30 i Torekov. Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet**

**Justerat**

**Joakim Stare**

**Sven Palmkvist**



## Extra styrelsemöte

Tid 2012-07-02

Plats Klubbstugan i Grötvik

Närvarande Sven Palmkvist (ordf.)  
Bo Larsson  
Claes Magnusson  
Johan Sölve  
Peter Jonsson  
Gösta könig  
Kai Adolfsson  
Joakim Stare  
Clas Löfqvist (adjungerande)

Distribueras till Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Mötets dagordning upptogs av en avstämning inför 50års jubileet.

### §2 Avstämning

Sven gjorde en avstämning med styrelsen och var och ens uppgifter:

- Clas-O och Claes M som ansvarade för maten rapporterade att mat förhandsbeställts till ca 100 personer inklusive tallrikar och bestick. Slutgiltigt besked 5/7 om exakt antal anmälda.
- Kaj har plockat fram ett antal bilder som Johan skannar in, Gösta kollar upp datum på bilderna.
- Peter kollar hur anläggningen som går att hyra tillsammans med tältet fungerar och om det finns möjlighet att koppla in mikrofon.
- Bosse har förhandsbokat tält till 90 personer.
- Sven har fått återbud på de två talarna som innan visat intresse, tar ny kontakt med Jan-Åke Karlsson, Peter Graf, Folke och Martin Berntsson och Urban Larsson för att höra om de kan tänka sig bli intervjuade om sina erfarenheter om klubbens historik. Joakim hör med Janne Hansson Och Karl-Otto Strömberg

**Avslutning**

Nästa möte hålls 2012-09-05 kl.18:30 i Torekov. Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet****Justerat****Joakim Stare****Sven Palmkvist**



## Styrelsemöte

Tid	2012-09-05
Plats	Torekov hamn/Hovshallar
Närvarande	Sven Palmkvist (ordf.) Bo Larsson Claes Magnusson Peter Jonsson Johan Sölve Gösta könig Joakim Stare Clas Löfqvist (adjungerande)
Distribueras till	Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokoll från den 2012-06-13 samt 12-07-02 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Vi har cirka 730tkr i kassan, bidrag för spolplattan har kommit in, ytterligare ca 200tkr för el i innerhamnen kvar att betala.

### §4 GSS 50 år, utvärdering av jubileumsfirandet

Firandet har upplevts trevligt, lite svårt att kontrollera vilka som betalt så maten räckte inte riktigt. Positivt med radioprataren och bilderna var mycket uppskattade.

**§5 Kontrakt med 2.4 seglarna**

Kontraktet är skrivit och hyran fakturerad och betald.

**§6 Spolplattan**

Byggandet har startat, bra att vi inväntade de nya reglerna. Brunnen skall vara placerad så vi inte får problem vid högvatten. En del arbeten inför vintern så att det inte fryser i systemet. Filtren skall underhållas (bytas eller rengöras). Vi är lovade bidrag för de utökade kostnaderna, ca 100tkr.

**§7 Lägesrapport ang. uthyrning, vakthållning, gästbåtar mm**

Allt är uthyrt, andrahandsuthyrningen har fungerat bra. Vakthållningen har inte fungerat tillfredställande, framför allt är det båtägare innerhamnen som uteblivit, vi måste kolla upp att vi har rätt anmäld båtägare till respektive plats. Vi har haft uppåt 300 gästnätter under säsongen.

**§8 Kontakter med kommunen, militärernas båt, mm**

Diskussion pågår om vilken båtplats som är militärens. Ny karta inlämnad med placering av vårt nya kontor, tas i byggnadsnämnden den 16 september. Inget nytt om småbåtsutredningen.

**§9 Bidrag från Ian Wachtmeister**

Ian har skänkt böcker som skall säljas till förmån för föreningen, hittills har det sålts böcker för 2500kr, Sven har skrivit och tackat Ian.

**§10 Taxejusteringar**

Claes m, Sven och Bosse tittar över förslaget om höjd taxa utifrån båtplatsens bredd och längd samt behov av landplats. Underlag klart till styrelsemötet den 7 oktober.

**§11 Höstmötet**

Halvårsmötet blir den 10 november om lokalen är ledig, Ärtsoppekvällen den 22 november.

**§12 Rapporter**

- Clas-O har haft kontakt med Sisu om aktivitetsstöd, återkommer med besked.
- Clas-O har bedömt behov av följande vinterarbete, muddring, reparation av brygga 8 och 4.

**§13 Övrigt**

- Styrelsen var på sitt årliga studiebesök i år i Torekov. Vi blev väl omhändertagna av Eva, Olof och Bertil som visade och berättade om hur man arbetade i Torekavs hamn.

- Johan berättade om säsongens seglingsaktiviteter, Vi har haft torsdagsseglingar, Anders har haft två veckors segelkurser, Spangenbergseglingen har hållits och kommande helg arrangeras nordiskt mästerskap i 505 med 23 båtar anmälda.
- Anders avtal för Bryggcaféet går ut i år och styrelsen får besluta om fortsättningen.
- Upptagning av bommar beslutas av var brygga för sig, brygga 2 kommer ta upp sina bommar den 20 oktober.

### **Avslutning**

Nästa möte hålls 2012-10-03 kl.18:30 i klubblokalen. Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet**

**Justerat**

**Joakim Stare**

**Sven Palmkvist**



## Styrelsemöte

Tid 2012-10-03

Plats Klubbstugan i Grötvik

Närvarande Sven Palmkvist (ordf.)  
Bo Larsson  
Thomas Larsson  
Claes Magnusson  
Peter Jonsson  
Johan Sölve  
Kaj Adolfsson  
Gösta könig  
Joakim Stare  
Clas Löfqvist (adjungerande)

Distribueras till Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokoll från den 2012-09-05 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Vi har cirka 480tkr i kassan, ca 119tkr kvarstår att betala för utfört arbete på spolplattan samt ytterligare ca 200tkr för el i innerhamnen.

### §4 Spolplattan

Sven kollar om vi måste köpa högtryckstvättarna före årsskiftet för att få bidrag för dem. Clas-O och Claes M har fått i uppdrag av styrelsen att bjuda på en friggebod som högskolan auktionerar ut, Scandinox kommer att sponsra boden mot att de får ha en dekal på boden.

## §5 Taxejusteringar

Taxejusteringarna diskuterades och Sven justerar det utskickade förslaget och skickar ut det igen för kommentarer till styrelsen. Det diskuterades att höja medlemsavgiften till 250kr inkl familjemedlem, bommarna höjs med 50-63kr per bom och båtplatserna debiteras per dm och avgiften höjs till 70kr/dm. Egenriskplatserna debiteras efter bredd på båt samt byter namn till Långsidesplatser.

## §6 Ny administrationslokal

Klubben har fått tillfälligt bygglov för den byggnad som klubben erbjudits köpa förmånligt av Hotell Tylösand. Styrelsen skriver ett svar på medlemmarnas synpunkter på hemsidan.

## §7 Kommunkontakt

Diskussion pågår med kommunen om att kommunen tar elkostnaden för skadorna i innerhamnen som stormskador tillsammans med de övriga skadorna från fjolårets storm, det vill säga i samma självrisk.

## §8 Höstmötet

Höstmötet är planerat till den 17/11 kl. 10.00 i Folkets hus. Clas-O gör i ordning handlingarna till mötet. Kallelsen och dagordning skickas ut med post minst 14 dagar innan mötet. Övriga handlingar kommer att finnas i klubblokalen samt på hemsidan.

## §9 Upptagning båtar

Upptagning av båtar har flytigt på bra, många båtar kvar tills lördagens upptagning

## §10 Bestämning av tid för årsmöte

Förslag till tid för årsmöte nästa år, 23/3, 9/3 eller 13/4. Clas-O bokar lokal till i första hand den 9/3.

## §11 Ärtsoppekvällen

Ärtsoppekvällen är planerad till den 22/11 kl. 19.00. Styrelsemedlemmarna får fundera på förslag till föredrag.

## §12 Rapporter

- Clas-O har fått in offert på reparation av brygga 4, offerten är uppdelad i två delar, inre delen ca 250tkr och yttre delen ca 200tkr vid utförande i år, Clas-O kollar vad det skulle kosta om jobbet görs i februari nästa år eller åtminstone med förfallodag då.
- Clas-O har blivit kontaktad av båtföreningen i Stensjö norr om Skallkrogen. De undrar om de skulle kunna spola av sina båtar på Grötviks spolplatta och vad det då skulle kosta.



**§13 Övrigt**

- Muddring inför nästa säsong någon gång i februari mars, Clas-o mäter upp djupet efter eventuella höst och vinterstormar. Där efter beslutar styrelsen om behov av muddring.
- 5o5 seglingarna blåste bort på lördagen men genomfördes på söndagen, preliminärt 5-6tkr plus till klubben.

**Avslutning**

Nästa möte hålls 2012-11-07 kl.18:30 i klubblokalen. Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet**

**Justerat**

**Joakim Stare**

**Sven Palmkvist**



## Styrelsemöte

Tid	2012-11-07
Plats	Klubbstugan i Grötvik
Närvarande	Sven Palmkvist (ordf.) Bo Larsson Thomas Larsson Claes Magnusson Peter Jonsson Johan Sölve Kaj Adolfsson Joakim Stare Clas Löfqvist (adjungerande)
Distribueras till	Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokoll från den 2012-10-03 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Vi har cirka 270tkr i kassan, då är inte kommunens faktura på 275tkr (5basbelopp + moms) betald samt ytterligare räkningar på ca30tkr.

### §4 Spolplattan

Högtryckstvättarna till spolplattan är inköpta och slutredovisning av spolplattan etapp I skall slutredovisas innan den 15 december, Bosse sammanställer kostnaderna för etapp I. Klubben har fått in 70tkr av de 101tkr det totala bidraget för etapp I.

**§5 Friggeboden**

Styrelsen tackar Thomas för bidraget till friggeboden. Det kvarstår arbete med inredning, isolering samt förankring.

**§6 Länsstyrelsen**

Sven kollar hur steg II i ansökan av färdigställandet av spolplattan skall hanteras och vad som ingår samt hur kostnaderna skall hanteras.

**§7 Ny administrationslokal**

Det har kommit in tre stycken besvär på det tillfälliga bygglov, Styrelsen har informerat Hotell Tylösand om förseningen. I övrigt avvaktar vi höstmötets inställning till lokalen.

**§8 Kommunkontakt**

Se ovan. I övrigt inget nytt.

**§9 Höstmötet**

Styrelsen gick igenom dagordningen och godkände den, Johan tar fram en aktuell röstlängd, skall vi ha något inskannat så skicka detta till Johan. Motionerna diskuterades.

**§10 Muddring**

Clas-O har mätt djupet i inloppet i oktober och då har vi en ränna som håller 2m vid normalt vattenstånd. Vi gör en ny mätning av djupet i februari och där efter tar styrelsen beslut om vi skall grävuddra för att hålla djupet i rännan under säsongen.

**§11 Upphandling brygga 4, förlänga bommar och bredda platser brygga 8**

Styrelsen beslutade att köpa in etapp I av brygga fyra till offererat pris ca 250tkr med utförande i februari nästa år, bryggan byggs då för 3meters platser. Brygga 8 ingen breddning av platserna till nästa säsong.

**§12 Fakturering och expeditionens vintertider**

Fakturan för båtplatserna skickas ut före den 15 december för betalning den 31/1 2013. Kontoret är öppet november, december och januari på fredagar mellan 9 – 13. 15 december till 15 januari är det julstängt. Claes M och Bosse kollar post och mail under denna tid.

**§13 Ärtsoppekvällen, förslag på föredrag**

Förslag på föredragshållare till ärtsoppekvällen, Evert Grahn eller Ingmar Lilja, Sven kollar vem som kan.

**Övrigt**

- Styrelsen är positiv till fortsatt verksamhet för Bryggcaféet, nytt avtal förhandlas fram.
- Lucia lördagen den 15 december kl 9-12, klubben bjuder på glögg och pepparkakor.

**Avslutning**

Nästa möte hålls 2012-12-05 kl.18:30 på Ekebacken. Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet****Justerat****Joakim Stare****Sven Palmkvist**



## Styrelsemöte

Tid 2012-12-05

Plats Ekehov

Närvarande Sven Palmkvist (ordf.)  
Thomas Larsson (delvis)  
Claes Magnusson  
Peter Jonsson  
Johan Sölve  
Gösta König  
Kaj Adolfsson  
Joakim Stare  
Clas Löfqvist (adjungerande)

Distribueras till Styrelsen + Hamnvärden

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Styrelseprotokoll från den 2012-11-07 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

Ordförande redogjorde för den ekonomiska ställningen och visade en utav kassören framtagna likviditetsrapport. Den visar att vi har kostnader på 100tkr och tillgångar på 119tkr fram till det att hyresintäkterna kommer in för nästa år. Men då är inte kostnaden för de fem basbeloppen för stormskador betalda.

### §4 Höstmötet, reflexioner, beslut

Höstmötet fungerade bra. Stor majoritet för styrelsens förslag till att köpa in den nya lokalen från Hotell Tylösand men med ny placering som tas fram i samråd med dem som haft synpunkter på styrelsens förslag till placering. Styrelsens förslag att höja taxorna till nästa år fick också godkänt. Styrelsen

fick även godkänt att investera i första etappen på brygga 4 till en kostnad av 250tkr.

#### **§5 Ärtsoppekvällen, reflexioner**

Ärtsoppekvällen och föredraget av Evert Grahn var mycket uppskattat.

#### **§6 Spolplattan**

Länsstyrelsen betalar inte ut några mer pengar i bidrag under 2012 – 2013, eventuellt kan bidrag betalas ut till 2014. Klubben beslutar inte om en fortsättning av steg II förrän vi vet mer om det kommer att betalas ut mer i bidrag.

#### **§7 Brygga 4**

Del 1 av brygga 4 kommer att beställas enligt beslut på höstmötet. Det finns önskemål om att bredda platserna på bryggan och i samband med detta förlänga bryggan ca 3,5meter. Clas-O löser nya platser för dem som inte vill ha en breddad plats.

#### **§8 Länsstyrelsen, LOVA rapport**

Se punkt 6

#### **§9 Ny administrationslokal, reviderat bygglov**

Reviderat bygglov krävs för den nya placeringen som beslutades på höstmötet. Platsen bestäms tillsammans med dem som överklagat nuvarande placering innan vi lämnar in bygglovsansökan. Styrelsen försöker få till stånden träff med representanter från sjöräddningen den 23/1, Kaj tar fram namn på vilka inom sjöräddningen som skall kallas till denna träff, Sven skickar ut ett brev till dessa. Där efter försöker styrelsen träffa de som har överklagat nuvarande placering den 24/1.

#### **§10 Kommunkontakt**

Diskussion pågår med kommunen om vem som skall betala elfakturan på 190tkr för arbete i samband med skador på el i innerhamnen som uppstod efter stormarna förra vintern. Det pågår parallellt en diskussion om vilken el som tillhör klubben och vilken el som kommunen ansvarar för, det framgår inte helt klart i avtalet.

#### **§11 Militärens båtplats**

Båtplats för militären löstes i somras med en plats längst ut på brygga 8, nydiskussion inför nästa säsong.

#### **§12 Förfrågan från Astrio om att anordna hamnfest**

Anders Rane har ställt frågan till styrelsen om att Astrio anordnar en hamnfest och styrelsen ställer sig positiv till detta, Astrio får komma tillbaka

med förslag på upplägg.

### **§13 Begäran om detaljplaneläggning av Grötvik**

Styrelsen diskuterade om möjligheten att gör en gemensam framställan med stugföreningen till kommunen om detaljplaneläggning av Grötvik. Sven tar kontakt med stugföreningen och hör om de är intresserade.

### **§14 Sammanträdesdagar för styrelsen 2013**

Förslag den första onsdagen i månaden enligt följande: 6/2, 6/3, 3/4, 7/5 (obs tisdag), 12/6, beslutad nyinlagd dag 7/8, 4/9, 2/10, 6/11, 4/12.

### **§15 Övrigt**

- Bilderna från jubileet sätts upp på verandan till Luciafirandet.

### **Avslutning**

Nästa möte hålls 2012-02-06 kl.18:30 i klubblokalen. Eventuellt blir det ett möte med sjöräddningen den 23/1 samt ett möte med berörda inför ansökan av nytt bygglov den 24/1. Sven Palmkvist tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

**Vid protokollet**

**Justerat**

**Joakim Stare**

**Sven Palmkvist**